
Referat fra generalforsamling torsdag den 16. april 2015. 

Til stede var driftslederen, bestyrelsen og ca. 15 fremmødte forbrugere. 

Dagsorden: 
1.    Valg af dirigent. 
2.    Beretning for det forløbne driftsår. 
3.    Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 
4.    Fremlæggelse af budget indeværende regnskabsår. 
5.    Forslag fra bestyrelsen. 
6.    Indkomne forslag fra andelshavere/varmeaftagere. 
7.    Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
8.    Valg af suppleanter til bestyrelsen. 
9.    Valg af revisor. 
10.    Eventuelt. 

 
 
Ad. 1: Mogens Vinther blev valgt til dirigent. 
 
Ad. 2: Årsberetning ved formand Henrik Holst. (vedhæftet som bilag).  
                        Der var et spørgsmål til vores forpligtelse til at aftage biogas fra Ribe Biogas og om                                                                                 
                        denne forpligtelse kunne overføres til en anden virksomhed f.eks. DTE. Svaret er at  
                        det vurderes som urealistisk. 
                        Beretningen blev godkendt. 
 
Ad. 3: Revisor Lone Hansen gennemgik regnskab for 2014. Der var et spørgsmål fra en  
                        forbruger: Hvis jeg bruger den samme mængde varme i 2015 koster det så det  
                        samme som i 2014. Svar var bekræftende.             
                        Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad. 4: Revisor Lone Hansen fremlagde og gennemgik budget for 2015. (vedhæftet  
                som bilag). Der var spørgsmål til beregningen af effektbidraget og den typiske 
                        størrelse samt indvirkningen på om man har et stor eller lille hus. Driftslederen 
                        gennemgik hvorledes effektbidraget beregnes. Den typiske størrelse er 4,2.      
                        Budgettet taget til efterretning. 
 
Ad. 5: Ingen forslag. 
 
Ad. 6: Ingen forslag.  
                 
 
Ad. 7: Der var genvalg af Henrik Holst, Henrik Frederiksen og Jens Hunderup. 
 
Ad. 8: Der var genvalg til Claus Tonnesen som 1. suppleant og nyvalg af Jens Ebsen som 2. 

suppleant.             
 
Ad. 9: Deloitte blev genvalgt som revisionsselskab. 
 
 



Ad. 10: Der var spørgsmål til: 
- mængden af aske der produceres – ca. 30 tons som deponeres. 
- brændselspris naturgas contra olie – ca. dobbelt op på prisen 
- er der begrænsning på de 40-45% flis – ja vil skal bruge biogassen om sommeren. 

fra 2020 har vi en større frihed og p.t. vurderes der på alternativer. 
- den megen omtale af bruge at varmepumper – p.t. kan vi ikke bruge disse, men  

på sigt kan vi sandsynligvis. 
- ledningstabet når man sendes vandet ud med 90 gr. – driftslederen forklarede at 

det kun er i hovedledningerne der er en temperatur på 90 gr. Temperaturen 
nedsættes i stationer med varmevekslere for at min. ledningstabet. 

 
 
Bestyrelsen har efter generalforsamlingen konstitueret sig med Henrik Holst som formand og Vagn 
Sørensen som næstformand.  
 
Næste bestyrelsesmøde er aftalt til afholdelse 18. maj 2015 kl. 17.00.   
 


